



Application for Admission to Grade One (2023-2024)
Enrolment Requirement

Application Period	6 th – 30 th June 2022
Office Hours	Monday to Friday (9:00 am - 12:00 noon / 2:00 pm - 4:00 pm)
Application Procedure	Please fill in the online application form under the section “Admission – Grade One Application” on the School website. Scanned documents of the applicant should be uploaded with the application.
Interviews	<p>On the completion of online application, parents are requested to submit a portfolio of their child by hand or mail to the School office before 11th July 2022.</p> <p>School Address: 30 Wong Ma Kok Road, Stanley, Hong Kong</p> <p>Kindly note the following:</p> <ul style="list-style-type: none"> • The portfolio should not be more than five (double-sided printed) A4 pages. • Applicant’s name and number should be clearly stated on the first page of the portfolio. • No original documents should be included in the portfolio. <p>Approximately 800 candidates will be shortlisted after the portfolio assessment. In mid-September, the shortlisted candidates’ application numbers will be posted on the School website and they will receive an invitation via email to attend the interview.</p> <p>Interview:</p> <ul style="list-style-type: none"> • The shortlisted applicants will be invited to attend a 30 minutes interview in Cantonese, Putonghua and English. • Interviews will take place on 7th and 8th October 2022. • General questions based on the daily life experience will be asked. No preparation is necessary. <p>Applicants will be assessed in the following areas:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Listening • Comprehending • Analysing • Information processing • Presenting ideas and facts <p>Shortlisted candidates will be invited for the Parent-child interview.</p> <p>Parent-child Interview :</p> <ul style="list-style-type: none"> • The shortlisted candidates and their parents will be invited to attend an interview starting late October 2022.
School Fee	School Fee for year 2021-2022 is \$89,500 per annum.



招收 2023 - 2024 年度一年級新生 報名手續須知

報名日期	2022 年 6 月 6 日 (星期一) 至 2022 年 6 月 30 日(星期四)
辦公時間	星期一至五 (上午九時至正午十二時, 下午二時至四時)
報名手續	填妥本校網頁 (入學申請 - 小一入學申請) 內之報名表格 (申請者需掃描及上載所需文件)
面試	<p>所有申請人完成網上報名後, 需於 2022 年 7 月 11 日前向校方郵寄/遞交學生資料冊。 本校地址: 香港赤柱黃麻角道 30 號</p> <p>資料冊規格如下:</p> <ul style="list-style-type: none"> • 資料冊不可多於 5 張 A4 大小紙張 (可底面兩用) • 資料冊第一頁需註明申請人姓名及編號 • 資料冊請勿附上任何原稿 <p>校方將根據申請人報名及學生資料冊內容, 選取約 800 名申請人, 進行面試。入選申請人編號將於 2022 年 9 月中旬於校網刊登, 並以電郵通知申請人。</p> <p>面試:</p> <ul style="list-style-type: none"> • 各申請人須參加為時約 30 分鐘的廣東話、普通話及英語面試 • 面試將於 2022 年 10 月 7 日及 8 日進行 • 面試內容圍繞申請人的生活及經驗, 申請人試前無須作任何準備 <p>申請人將被評核下列能力:</p> <ul style="list-style-type: none"> • 聆聽能力 • 理解能力 • 歸納能力 • 組織能力 • 表達能力 <p>校方從面試中選取合適申請人參加親子面試。</p> <p>親子面試:</p> <ul style="list-style-type: none"> • 入圍的考生及其父母將被邀請參加 2022 年 10 月底開始邀約申請人及父母一同到校面談。
學費	2021-2022 年度全期學費為 \$89,500